
 

 

OHJAUSRYHMÄN 1. KOKOUS 16.8.2002 

 

Köyliön kunnantoimistolla kello 17.00 -18.00 

 

Läsnä 

Perinnejaostosta Paula Härkälä, Markku Toivonen, Jaakko Ojala, Kalevi Salmi. 

TE-keskuksesta Reijo Nevanranta 

Pyhäjärviseudun kehittämisyhdistyksestä Rauni Halonen 

Kunnanjohtaja Seppo Saarinen 

Köyliö-seuran pj. Risto Routama 

 

1. Perinnejaoston puheenjohtaja ja hankkeen vetäjä Kalevi Salmi toivotti kaikki 

tervetulleiksi kuulemaan KUM-hankkeen edistymistä. 

 

 

2. Seppo Saarinen hahmotti puheenvuorossaan Köyliön tavoitetilaa ja visiota vuonna 2010 

jolloin kunta olisi ”luonnonläheinen ja vireä ja kunnan tunnettavuus olisi hyvä Suomessa ja 

ehkä myös kansainvälisesti”. 

 

3. Kalevi Salmi esitteli KUM-hankkeessa tapahtuneet ja tapahtumassa olevat työt. 

• veteraanihaastattelut on tehty, kaiken kaikkiaan 70 henkilöä. Tiedot tallennettiin 

  digitaalinauhurilla minidisk- levyille, joissa ne säilyvät parhaiten. 

• tietokanta- pohja on tulossa ja sitä päästään päivittämään pari viikon sisällä. 

• talohistoria- kurssi on vielä syksyn aikana 

 

4. Reijo Nevanranta kertoi ALMA: n ja toimintaryhmien rahoituksista ja näki loogisen jatkon 

KUM- hankkeelle tulevaisuudessakin. Hankkeet voivat olla maksimissaan kolme vuotta. 

Ohjausryhmän kokoontumiselle on luontevaa kokoontua silloin, kun on asioita, mistä pitää 

keskustella esim. hankkeen alussa ja loppuraportoinnin yhteydessä. Hän korosti, että 

ohjausryhmä ei tee päätöksiä vaan neuvoo ja ohjaa. 

Loppuraportin kannattaa olla ytimekäs ja lyhyt. Jos tulee suuria heittoja kulueriin, niin 

muutokset on tehtävä ajoissa, samoin jatkoaikahakemukset. Kaikki tämän tyyppiset 

muutokset hyväksytään lähes aina. 

 

5. Kalevi Salmi kiitti kaikkia kokoukseen osallistujia aktiivisesta mukana olosta.   

 

 

KUM-hankkeen ohjausryhmän loppukokous 15.1.2003 

 

Köyliön kunnanvirastolla kello 9.00- 11.30 

 

Läsnä: Paula Härkälä, Markku Toivonen, Asser Lehtoranta, Jaakko Ojala, Tuula Kytövuori, 

Lassi Kauko,  Kalevi Salmi, Rauni Halonen. 

Pyhäjärviseudun kehittämisyhdistyksen edustaja Pirjo Kannisto sekä TE-keskuksen 

edustaja Reijo Nevanranta 



1. Kokouksen avaus 

    Puheenjohtaja Salmi avasi kokouksen ja toivotti ohjausryhmän tervetulleeksi. 

 

2. Hanke päättyi 31.12.2002 

    Puheenjohtaja kertoi KUM-hankeen päättyneen ja loppuraportin olevan lähes valmis  

 

3. On pidetty lehdistötilaisuus 15.1.2003 kello 10.00 (liite) 

Tietokanta esiteltiin ohjausryhmälle ja lehdistölle. Esittelijöinä toimivat Kalevi Salmi ja 

Jouko Korpinen Sataviestintä Ky:stä. 

Paikalla oli neljä toimittajaa ja noin 20 kuulijaa. 

 

4. Ohjausryhmän arvio loppuraporttiin 

    Ohjausryhmän antoi seuraavanlaisia lausuntoja: 

•    keskeinen toiminto saavutettu eli tietokanta 

•    saatu aikaiseksi se mitä hankesuunnitelmassa suunniteltiin ellei vähän enemmänkin 

•    jatkotoimenpiteet kannattaa suunnitella tarkoin 

•    jatko hankkeelle täysin mahdollinen, joskin hieman eri muodossa 

•    jatkossa hankkeessa mukana olevien henkilömäärää tulisi laajentaa, jotta tekijöitä olisi 

     riittävästi 

•    kilpailuttaminen tärkeää 

•    avoimuutta lisää, jotta köyliöläiset tietäisivät, mistä on kysymys 

•    jokaisessa Köyliön kylässä oma esittely 

 

5. Kokouksen päättäminen 

    Puheenjohtaja kiitti ohjausryhmää ja päätti kokouksen. 

 

 

Kalevi Salmi            Rauni Halonen 

puheenjohtaja         sihteeri 

 

 

 

Ohjausryhmä siis arvioi hankkeessa saavutetun kaikki sille asetetut tavoitteet, ne jopa 

osittain ylittäneeenkin ja hanke päättyi 31.12.2002. Loppuraportti on laadittu ja hyväksytty 

TE- keskuksessa. TE- keskuksen myöntämä rahoitus on maksettu Köyliö-seuran tilille. 

Köyliö-seura kuitenkin pohtii jatkoa Köyliön Upea Menneisyys-hankkeelle. Tässä 

pohdintavaiheessa emme kuitenkaan käytä hanke-nimeä vaan puhumme Köyliön Upea 

Menneisyys-projektista. 

 


